
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 15. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1484
Fødevarestyrelsen har meddelt de aktuelt IHN-inficerede dambrug, at de gerne bistår
dambrugene med at få afsat deres fisk, men når dambrugene ansøger Fødevarestyrelsen
herom, modtager de et afslag. Hvad mener ministeren om denne praksis, og hvordan vil
ministeren sikre reelle løsningsmuligheder for de berørte dambrug i deres handlingslam-
mende situation, mens de afventer en konkret afklaring fra ministeren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. juni 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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